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Abstract (en)
The stone (1) has outer walls (2), where one of the outer walls is formed as a joining surface (9) for lateral connection. A cutting part (10) is fastened
to a retainer (5) in a direction of normals (N) of the joining surface by an undercut, where the cutting part is made of a flexibly deformable material.
The retainer has projections (12) which partially run along an extension direction (X) of the retainer. The retainer runs in a boundary region of the
joining surface.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung beschreibt einen Mauerstein (1) mit Steinaußenwänden (2), von denen wenigstens eine als Fügefläche (9) zur seitlichen
Verbindung mit weiteren Mauersteinen (1) ausgebildet ist. Des Weiteren umfasst der Mauerstein (1) eine offene Aufnahme (5) für einen Steckling
(10). Der Steckling (10) ist in der Aufnahme (5) in Richtung der Normalen (N) der Fügefläche (9) durch einen Hinterschnitt befestigbar.
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